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Abstract (en)
The barrier structure consists of releasably assembled single parts which are manufactured as prefabricated parts and can be placed on the traffic
surface. These single parts consist of a sliding pedestal (2) and at least one steel crash barrier (3) which is at a distance from said pedestal, is
connected by means of posts (8) or the like and is anchored at its free ends in the traffic area, the sliding pedestal (2) has at least one tensioning
strip (14, 15) which is arranged on the side facing away from the road and can be connected in a non- positive manner to the tensioning strips of the
adjacent sliding pedestals, the free ends of the continuous tensioning strip being anchored in the traffic area. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Schutzplankeneinrichtung, bestehend aus lösbar zusammengesetzten, auf die Verkehrsoberfläche aufsetzbaren und als Fertigteile
hergestellten Einzelteilen, welche jeweils aus einer Gleitschwelle (2) und mindestens einer, von dieser beabstandeten, über Pfosten (8) o.dgl.
verbundenen und ihren freien Enden in der Verkehrsfläche verankerten Stahlleitplanken (3) bestehen, weist die Gleitschwelle (2) mindestens ein
auf der Fahrbahn abgekehrten Seite angeordneten Zugband (14,15) auf, welches mit den Zugbändern der Nachbargleitschwellen kraftschlüssig
verbindbar ist, wobei die freien Enden des durchgehenden Zugbandes in der Verkehrsfläche verankert sind.
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